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posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
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Posiedzenie otworzy³a o godz. 17.30 í prowadzi³a je przewodnicz±ca RO Blachownia Małgo- 
rzata Lipczyñska, która na wstêpie : 

1 Stwierdziła na podstawie listy obecno¶ci, ie w posiedzeniu bierze udzia³ 13 cz³onków Rady 
Osiedla Blachownia co jest liczba wystarczającą do podejmowania przez Rada uchwa³a, 
powierzy³a protoko³owanie posiedzenia , Małgorzacie Lipczyñskiej 
przedstawi³a porz±dek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwo³aniu, do któ- 
rego obecni na posiedzeniu cz³onkowie Rady i Zarz±du Osiedla Blachownia nie wnie¶li 
uwa³, 

Porz±dek obra³: 
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocno¶ci obrad. 
2. Przedstawienia sk³adu nowej RO oraz wybór wiceprzewodnicz±cego oraz skarbnika i sekretarza 
na kadencja 2021/2025. 
3. Sprawozdanie z pracy RO w poprzedniej kadencji - omówienie sytuacji finansowej oraz spisu 
Grodków trwa³ych RO. 
4. Omówienie bieżących spra³ dotycz±cych osiedla. 
5. Składanie i wstêpne omówienie pomys³ów na nadchodzącą kadencja. 
6. Omówienie realizacji corocznego odpalenia światełek na choince osiedlowej oraz organizacji 
spotkania z la/Iikołajem 
7. Wolne wnioski 
8. Zakoñczenie obra³ 

Ad.,2 
Przewodnicz±ca przedstawi³a cz³onków nowej Rady Osiedla Blachownia oraz Zarz±du Rady Osie- 
dla Blachownia . 

Wybrano: 
Wiceprzewodnicz±cy - Edyta Glińska 
Skarbnik - Alfred Warzecha 
Sekretarz - Adam Zborowski 
Cz³onek Zarz±du - Barbara Bentkowska 

Ad.. 3 
Przewodnicz±ca zreferowana sprawozdanie z poprzedniej kadencji. Przedstawi³a sytuacja finansowa 
rady. Przedstawi³a ¶rodowiska z którymi rada W poprzedniej kadencji bardzo mocno współpraco- 
wała w organizacji wielu atrakcji czy imprez dla mieszkañców. 
Po dyskusji ustalono konieczność zakupu niektórych sprzêtów do biura poza artyku³ami papierni- 
czymi i tonerami do drukarki - zakup lodówki (poprzednia prywatna zepsuta sio definitywnie- na- 
prawa jest zbyt droga), ekspresu do kawy, kuchenki mikrofalowej, szafy na dokumenty, sztuæców, 
talerzy, szklanek, które będą na wyposa¿eniu biura rady. Zakup podyktowany jest koniecznością 
przechowywania licznych artyku³ów spo¿ywczych które pozostaje po festynach i spotkaniach. Po- 
nad to jednorazowe sztuæce czy talerze si bardzo drogie i generuje dużą ilość kmieci. Wynik ekono- 
miczny powoduje konieczność wyposa¿enia rady w te sprzêty. Obecnie skromne meble są zapełnio- 
ne sprzêtem i dokumentacja rady, ekspres, mikrofalówka (zdobyte z drugiej raki) si zepsute i nie 
spełniają n o m  bezpieczeñstwa lub są jun do utylizacji. 

Ad. 4,5,6 
Omówiono trwaj±ce inwestycje. Omówiono organizacja obchodów Dnia Świętego Miko³aja w osie- 
dlu. Przedyskutowano forma poczêstunku dla najm³odszych mieszkañców. Ustalono, ie forma ob- 



chodów pozostanie podobna jak W latach poprzednich Z uwzglêdnieniem sytuacji pandemicznej. 
Podtrzymano propozycja wspó³organizowania spotkania ze Swiętym Miko³ajem wraz z RO Przy- 
jaźni. 
Wstêpnie przydzielono zakres obowi±zków dla poszczególnych osób odpowiedzialnych za zakupy, 
prowadzenie imprezy, pilnowanie porz±dku i bezpieczeñstwa. 

Wobec wyczerpania porz±dku obra³ - prowadz±ca posiedzenie zamknął je o godz. 21.30 
W załączeniu: 

1 lista obecno¶ci - kopia 
2 Kopia pisma do Prezydent Miasta o zgoda na zakup sprzêtu do biura RO. 
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